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کامیابی نیا: آقا یحیی شایسته قهرمانی در آسیاست

آخرین اخبار نقل وانتقالات از زبان مددی

شیمبا و سلمانی را استقلالی بدانید

از  فصل  شش  از  بعد  کامیابی نیا  کمال 
حضورش در پرسپولیس، اکنون به مدت سه فصل 
دیگر قراردادش را با این تیم تمدید کرده تا مدعی 
تیمش،  و  خود  آرزوهای  به  دستیابی  برای  شود 
آینده  فصل  در  دوباره  رقابت  وارد  بزرگ  هدفی  با 
پایان  از  بعد  بلافاصله  که  کامیابی نیا  شد.  خواهند 
تا مداوای مصدومیتش را  امارات شده  فصل راهی 
پی بگیرد، با توجه به وکالتی که در اختیار حمید 
سرخپوشان  با  را  قراردادش  بود،  داده  قرار  رجبی 
تمدید کرد و اکنون با تمرکز بالاتر امیدوار به شروع 

فصل تازه با این تیم است.
می خواهم ششمین قهرمانی را کسب کنم

درباره  صحبت هایش  ابتدای  در  کامیابی نیا 
تمدید قرارداد می گوید: خدا را شکر که این اتفاق 
سر  پشت  تیم  این  در  را  خوب  فصل  شش  افتاد. 
اتفاقات  و  شیرین  و  خوب  روزهای  گذاشته ام. 
همیشه  گذاشته ایم.  سر  پشت  را  ناراحت کننده 
هم پیشنهاداتی بوده اما نرفتم. باشگاه در مقاطعی 
هم  من  و  بمانم  داشتم  ایستاد.دوست  من  پشت 
وظیفه داشتم تا جایی که از دستم بر می آید برای 
طول  در  بگذارم.  دارم  توان  در  هرچه  پرسپولیس 
ولی  داشتم  پیشنهاد  دیگر  تیم های  از  سال ها  این 
خدا  هم  امسال  و  ماندن  پرسپولیس  در  افتخار  با 
را شکر می کنم که یک تصمیم خیلی خوب گرفتم 
همین  من  کردم.  تمدید  ساله  سه  را  قراردادم  و 
داشتم  برتر  لیگ  از  دیگری  پیشنهادات  هم  فصل 
لحاظ  از  که  داشتم  ایران هم  از  پیشنهاد خارج  و 
ولی  بود  پرسپولیس  پیشنهاد  از  بهتر  خیلی  مالی 
داشتیم  دوست  خانواده ام  هم  و  خودم  هم  خب 
بیشتر  موفقیت های  دنبال  و  بمانم  پرسپولیس  در 
قهرمانی ششم دست  به  امسال  امیدوارم  و  باشیم 
پیدا کنیم. این موضوع یک انگیزه شخصی هم برای 
حتی  تیمی  کمتر  که  چرا  می شود  محسوب  من 
فکر  و  شود  قهرمان  پیاپی  بار   6 توانسته  آسیا  در 
برای من و  انگیزه خاص  این موضوع یک  می کنم 

کل تیم محسوب می شود.
مصدومیت خاص باعث شد از تیم ملی دور شوم

در حال حاضر در دوبی هستم و بعد از پایان 
روی  تا  آمدم  اینجا  به  قهرمانی  جشن  و  فصل 
مصدومیت خودم کار کنم. شرایط خودم نسبت به 
از  که  داشتم  مصدومیتی  است.  خوب  خیلی  قبل 
لیگ قهرمانان شروع شد و یک مصدومیت خاص 
استراحت  هفته  دو  مقطع  آن  در  شاید  که  بود 
می کردم برای همیشه رفع می شد ولی متاسفانه به 
دلیل نیاز تیم مجبور بودم با آمپول و قرص بازی 
در  و  داشتیم  بازی  یکبار هم  روز  هر 5-4  و  کنم 
آن مقطع اگر یادتان باشد عکس مچ پای من هم 
با  من  و  آمدیم  تهران  به  آن  از  بعد  و  منتشر شد 

شد  تر  حاد  شرایطم  و  کردم  بازی  شرایط  همان 
و اوجش در تیم ملی بود که پای من ورم کرد و 
مصدومیتم از یک ناحیه به سه ناحیه افزایش پیدا 
کرد و اوضاعم بدتر شد. حدود 3 هفته است که با 
دکترم مشغول فعالیت هستیم و مرحله به مرحله 
بود و دچار  جلو می رویم. وضعیت من خیلی حاد 
بود  شدید  خیلی  که  بودم  شده  تاندون  کشیدگی 
ولی خدا را شکر خوب رویش کار کردم و صبح و 
و  اختصاصی هستم  تمرینات  از ظهر در حال  بعد 
دویدن را شروع کردم و به مرور در حال برگشتن 

به زمین و اضافه شدن به تیم هستم.
از آقای گل محمدی و کادرفنی ممنونم

واقعاً جا دارد اینجا از کادرفنی تیم مان از آقا 
یحیی، آقای مطهری و آقا کریم تشکر ویژه داشته 
باشم که پشت همه ما بازیکنان ایستادند و قبل از 
در  و  کردم  ایشان صحبت  با  بیایم  اینجا  به  اینکه 
طول این مدت هم با دکترهای من در تماس بودم 
و پیگیر شرایطم بودند و واقعا تشکر ویژه می کنم 
فشار  می شود  مصدوم  بازیکن  بالاخره  همیشه  که 
یک  روانی  و  روحی  فشار  و  یک طرف  مصدومیت 
طرح دیگر واقعا خیلی کمک کردند که چه از نظر 
خیلی  من  با  مصدومیت  لحاظ  از  چه  و  قرارداد 
صحبت کرد و 4-5 بازی آخر لیگ را هم از دست 
دادم که در آن مقطع هم خیلی به من کمک کردند 
و منتظر فرصتی هستم که برایشان جبران کنم و 
نه  من  اینجا  کنم.  کمک  خیلی  می توانم  می دانم 
مصدومیتم  آمده ام  و  تفریح  نه  آمدم  گردش  برای 
را درمان کنم و روزی دو جلسه تمرین می کنم که 

هرچه زودتر به تیم اضافه شوم و کمک کنم.
بازیکنان در پرسپولیس شخصیت قهرمانی به 

دست می آورند
فکر می کنم بازیکنانی که در این چند سال به 

پرسپولیس آمدند بازیکنان خوبی بودند و از لحاظ 
مهم ترین  و  داشتند  شخصیتی هم وضعیت خوبی 
این چند سال  در  که  مربیانی  که  بود  این  فاکتور 
بالای سر تیم بودند از آقای برانکو و کالدرون تا آقا 
بازیکنان درون تیم  یحیی بهترین مربیان بودند و 
توسط  که  بازیکنانی  و  دارند  بالایی  هم شخصیت 
سرمربی انتخاب می شوند و اضافه می شوند هم این 
شخصیت قهرمانی را دارند و با اضافه شدن به تیم و 
در کنار بازیکنان قدیمی در این جو قرار می گیرند و 
نحوه تمرینات و شخصیت بازیکنان باعث می شوند 
مدت  این  در  و  بگیرند  یاد  چیزها  خیلی  همه  از 
هم آقا یحیی خیلی به ما کمک کرد و اینها همه 
دست به دست هم می دند تا یک تیم نتیجه بگیرد. 
اینکه می گویند وزیر پرسپولیسی و... حرف درستی 
نیست من به جرات می گویم ما از همه تیم ها بیشتر 
زحمت کشیدیم و تمرین کردیم و تمرکز کردیم و 
می گیریم  قهرمانی  با  را  نتیجه اش  هم  فصل  آخر 
و اگر یک مقدار باهوش تر بودیم می توانستیم جام 
حذفی را هم ببریم و در کل تنها چیزی که به آن 

فکر می کنیم قهرمانی است و قهرمانی و قهرمانی.
از جدایی احمد ناراحت شدم و برایش 

آرزوی موفقیت می کنم
انتقالات  و  نقل  روی  خیلی  مالی  شرایط 
به  هست  که  چیزی  خب  ولی  است  تاثیرگذار 
که  می شود  گرفته  تصمیمات  سری  یک  حال  هر 
نمی تواند  کسی  و  است  اشخاص  خود  به  مربوط 
سال ها  این  در  که  بازیکنانی  تمام  کند.  دخالت 
عملکرد  بهترین  کشیدند  زحمت  پرسپولیس  در 
بازیکنان  که  می دانند  هواداران  همه  و  داشتند  را 
واقعاً زحمت می کشند. به هر حال احمد رفت و من 
خیلی ناراحت شدم چون چند سال کنار هم بودیم 
و از طرفی خوشحال شدم که می رود و شرایط مالی 

بهتری تجربه می کند ولی بابت جدایی او ناراحتم 
و  تیم کمک کرد  به  بود و خیلی  بازیکن خوبی  و 
هم  زادگان  کنعانی  حسین  باشد.  موفق  امیدوارم 
زحمات زیادی کشید و همه بازیکنانی که در این 
حال  هر  به  و  کشیدند  زحمت  شدند  جدا  سال ها 
بازیکنان می روند و می آیند و این پرسپولیس است 
این موفقیت و قهرمانی ها  امیدوارم  که می ماند و 

ادامه پیدا کند.
بازارگرمی با نام پرسپولیس

نمی خواهم به بحث بازیکنان دیگر ورود کنم 
ولی خد ارا شکر مدیریت خوب و باهوشی بالای سر 
باشگاه است و کادرفنی هم در رأس کار قرار دارد و 
هر بازیکنی مدنظرشان است را صحبت می کنند. از 
نظر خودم بخواهم بگویم در این سال ها هیچ وقت 
بازارگرمی نکردم و نخواستم با تیمی صحبت کنم 
که قراردادم را بالا ببرم. در این سال ها پیشنهاداتی 
وقتی  و  بود  پرسپولیس  روی  تمرکزم  ولی  داشتم 
هم در ایران نبودم دامادمان و وکیلم را به باشگاه 
فرستادم و ارتباط خوبی هم با ابراهیم شکوی که 
در سایپا همبازی بودیم داشتم و قراردادم را تمدید 
کردم و به هر حال به باشگاه هم گفته بودم دوبی 
هستم و در جریان بودند و نشد قبل رفتنم تمدید 
کنم و زمان نبود و باشگاه سرش شلوغ بود و با من 
در ارتباط بودند و شرایط پایم را توضیح دادم که 
با دامادمان که وکالت  بیایم و پذیرفتند  نمی توانم 
دارد از طرف من قراردادم تمدید شود و هیچ وقت 
بازارگرمی کنم چرا که  نخواستم برای پرسپولیس 
ذهنی  تصور  هواداران  و  بودم  موفق  خیلی  اینجا 
نکرده  خدای  نمی خواهم  و  دارند  من  از  خوبی 

فکرشان درگیر من باشد.
کار سخت است اما باید با آقایحیی قهرمان 

آسیا شویم
دهیم  ادامه  را  روند  همین  اگر  می کنم  فکر 
بزرگی  کارهای  می توانیم  یحیی  آقا  با  امسال 
راحت  صحبت  در  فقط  موضوع  این  دهیم.  انجام 
ولی  است  سختی  کار  واقعاً  دادنش  انجام  و  است 
تمرکز  با  دارند  بازیکنان  و  کادرفنی  که  تلاشی  با 
است  یابیم. درست  نتیجه دست  این  به  می توانیم 
حریفان ما بازیکنان تاپ خارجی خوبی دارند ولی 
ما هم زحمات زیادی می کشیم و به شدت تمرین 
می کنیم که با تدابیر کادرفنی از پسشان بر بیاییم. 
درایت  با  اما  داشت  خواهیم  سختی  کار  مسلما 
بزرگی  کار  بود  خواهیم  قادر  گل محمدی  آقای 
امیدوارم  و  شود  انجام  لازم  حمایت  باید  کنیم. 
آن  شایسته  که  چیزی  به  هم  گل محمدی  آقای 
است دست یابد و تلاش کنیم برای قهرمانی آسیا. 
و  آسیا رسانده  فینال  به  را  تیم  بار  آقا یحیی یک 
مطمئنا با حمایت و تلاش دوباره قادر خواهیم بود.

احمد مددی مدیرعامل استقلال در گفتگویی که با برنامه ورزش 
صحبت  به  استقلال  باشگاه  اتفاقات  آخرین  درباره  داشت،  مردم  و 
پرداخت. او درخصوص عملکرد آبی پوشان در فصل نقل و انتقالات 
گفت: به اتفاق هیئت مدیره محترم  و کادرفنی هم قسم شدیم که در 
فصل نقل و انتقالات به گونه ای عمل کنیم که ان شالله هم در لیگ 

قهرمانان آسیا و هم در لیگ برتر بتوانیم نتایج خوبی را رقم بزنیم.
وی درباره بحث فروش مهدی قایدی و رقم فروش او پاسخ داد: 
راه های  ترانسفر کردیم.  الاهلی  باشگاه شباب  به  را  قایدی  آقای  ما 
از طریق  یا  امر  این  ایرانی محدود است.  باشگاه های  درآمدزایی در 
اسپانسر است و یا از فروش محصولات است که قانون کپی رایت در 
کشور نداریم و همیشه یک مانعی است. به دلیل کرونا امکان بلیط 

فروشی وجود ندارد و حق پخش تلویزیونی را بهتر می دانید.
او گفت: یکی از راه های درآمدزایی ترانسفر بازیکنان است که 
با هماهنگی هیئت مدیره و کادرفنی نسبت به ترانسفر قایدی اقدام 
کردیم و خدا را شکر عددی که بابت ترانسفر قایدی برای استقلال 

ایجاد درآمد می کند، عدد خوب و قابل توجهی است.
افرادی  با  مذاکره  اینکه  و  قایدی  های  جانشین  درباره  مددی 
مانند شیمبا صورت گرفته است نیز گفت: ما حدود 10 روز است که 
اگر مشکل  دادیم. فکر می کنم  انجام  آقای شیمبا  با  را  مذاکراتمان 
خاصی پیش نیاید، باید شیمبا را بازیکن استقلال بدانیم. این مسئله 

طی یکی دو روز آینده مشخص خواهد شد.
فرهاد  اینکه  و  نژاد  قاسمی  جذب  درباره  پوشان  آبی  مدیرعامل 
مجیدی اعلام کرده بود این بازیکن در لیست او نیست، پاسخ داد: آقای 
قاسمی نژاد مشکل رضایت نامه داشت. ما خیلی پیگیری کردیم. عدد 
رضایت نامه ایشان عدد قابل توجهی بود که با اعداد ما نمی خواند. در 
نهایت خود این بازیکن با باشگاهش توافق کرد و مبلغ رضایت نامه اش را 
نیز پرداخت کرد. پس از اینکه قاسمی نژاد با باشگاه شهرخودرو به توافق 

رسید، ما نسبت به عقد قرارداد با او اقدام کردیم.
وی درباره جذب بازیکنان خارجی و اینکه آیا استقلال در این 
مورد مشکلی دارد یا خیر نیز پاسخ داد: نخیر فکر نمی کنم. چون ما 
پرونده باز قطعی نشده نداریم. دو پرونده در دیوان عالی ورزش داریم 
بازیکنان  مورد  در  است.  نشده  قطعی  و  است  رسیدگی  در حال  که 
خارجی ما با شیمبا مذاکره کرده ایم و طی یکی دو روز آینده نهایی 
می شود. با یک بازیکن دیگر شاغل در لیگ پرتغال در حال مذاکره 

نهایی می  آینده  اتفاق خاصی رخ ندهد، یکی دو روز  اگر  و  هستیم 
شود.

را می  قلب  این قوت  استقلال  به هواداران  اینکه  او درخصوص 
دهد که غیبت مهدی قایدی در ترکیب تیم حس نشود، گفت: ما با 
نظر سرمربی محترم خط حمله را تقویت می کنیم. من تصور نمی 
ما  برای  بابت  این  در  کنیم، خلأیی  می  که جذب  بازیکنانی  با  کنم 

حس شود.
مددی درباره بازیکنان تمدیدی و آینده رشید مظاهری نیز پاسخ 
آقایان سیدحسین حسینی، آرش رضاوند  ما  بازیکنان تمدیدی  داد: 
دیاباته،  شیخ  نیز  خروجی  قطعی  بازیکنان  بودند.  یزدانی  سیاوش  و 
هروویه میلیچ، مهدی قایدی و محمد نادری بودند. تاکنون نیز قاسمی 
نژاد، آزادی، نیک نفس، آقاسی، حسین زاده و رضایی  جذب کرده 
ایم. بازیکنانی که با آنها در حال مذاکره هستیم جعفر سلمانی، شیمبا، 
ابوالفضل جلالی و صالح حردانی هستند. آقای رشید مظاهری هم با 
ما قرارداد دارد و بستگی دارد طی روزهای آینده چه اتفاقی بیفتد. ما 
نشست هایی با ایشان و مدیربرنامه هایشان داشته ایم. ایشان علاقه 
اند ، ما هم شروط خودمان را  مندیشان را برای جدایی اعلام کرده 

داریم و باید ببینیم در رزوهای آینده چه اتفاقاتی رخ خواهد داد.
وی درخصوص اینکه پروسه جذب جعفر سلمانی در چه مرحله 
رفته  را  راه جذب جعفر سلمانی  ما 90 درصد  داد:  پاسخ  است،  ای 
استقلال  بازیکن  نیز  ایشان  شالله  ان  نیفتد،  خاصی  اتفاق  اگر  و  ایم 

خواهند شد.
مدیرعامل آبی پوشان درباره شرایط جذب گابریله پین به عنوان 
دستیار فرهاد مجیدی نیز گفت: ویرایش نهایی قرارداد 3 روز پیش 
برای ایشان ارسال شد و منتظریم که این قرارداد را اصلاح یا امضا 

کنند و ما نیز با امضای قرارداد، آن را نهایی کنیم.
نیز  باشگاه  اسپانسر  با  مالی  مشکلات  درخصوص  مددی  احمد 
از آقای دکتر میری مدیرعامل شرکت های وب  باید  پاسخ داد: من 
تشکر کنم. فصل گذشته خیلی زحمت کشیدند و به ما کمک کردند. 
اینکه  دادند.  همکاری  قول  داشتیم،  که  هایی  نشست  با  نیز  امسال 
رقیب  باشگاه  و  ما  همواره  خیر.  ندارد،  وجود  مالی  مشکل  بگوییم 
بتوانیم در این فضای  باید مدیریت کنیم و  مشکل مالی داریم. ولی 

اقتصادی باشگاه را پیش ببریم.
قراردادی  جدید  های  مدل  درباره  من  دارد  جا  داد:  ادامه  وی 

این فصل شرایط خاصی پیش آمد  صحبت هایی را مطرح کنم. در 
بسیار  بازیکنان  ارقام  که  کردند  نوعی حرکت  به  ها  باشگاه  برخی  و 
بالا رفت و ما در جذب بازیکنان دچار مشکل شدیم. ما به اقیانوس 
منابع مالی متصل نیستیم. تنها منبع درآمدی ما اسپانسر و ترانسفر 
بازیکنان است و ما هیچ ردیف بودجه ای نداریم. از آن طرف نیز ما 
حواله خودرو، حواله فولاد و دلار خارج از قرارداد نداریم. ما در این 
قراردادها سعی کردیم یک رقم پایه برای بازیکن بگذاریم و عددی را 
به عنوان مزد بر اساس عملکرد بازیکن تدارک دیدیم تا عدد منطقی 

باشد که بتوانیم پرداختی داشته باشیم.
او درخصوص اینکه آیا این روش موفقیت آمیز بوده است یا خیر، 
پیشنهاد  که  را  اعدادی  رقیب  های  باشگاه  بود.  خیلی سخت  گفت: 
می دادند، در توان ما نبود. اینجا استقلال است و هر کسی که عرق 
استقلالی داشته باشد، باید از یک سری مسائلش گذشت کند. خدا را 
شکر تاکنون به مشکل نخورده ایم. هر چند سخت بود ولی بالاخره 

توانستیم قراردادها را منعقد کنیم.
مددی درباره تمدید قرارداد مطهری و اسماعیلی نیز گفت: این 
بازیکن در لیست تمدید قرارداد ها حضور ندارند! آقای سرمربی  دو 

محترم نظری روی این عزیزان ندارد و احتمال جدایی شان هست.
مدیرعامل استقلال درباره اینکه بجز این دو بازیکن، کدام افراد 
وضعیت مشابهی دارند نیز گفت: از ابتدا، آقای داریوش شجاعیان در 
لیست فرهاد مجیدی نبودند. متأسفانه آقای ریگی عدد بالایی را برای 
تمدید قرارداد به ما پیشنهاد کردند که توان پرداختش را نداریم. عدد 

ایشان با ما همخوانی نداشت و نمی توانستیم آن را پرداخت کنیم.

سردار و طارمی در گروه مرگ به توان دو
در انتظار 10 نبرد دیدنی ستاره های 

ایرانی پورتو و زنیت
های  رقابت  گروهی  مرحله  کشی  قرعه 
لیگ قهرمانان اروپا انجام شد و تیم های حاضر 
خود  رقبای  باشگاهی،  بزرگ  تورنمنت  این  در 
به  هواداران  برای  که  مهمی  نکته  شناختند.  را 
فوتبال در ایران جالب توجه بود، همگروه شدن 
پترزبورگ  سن  زنیت  و  پرتغال  پورتو  تیم  دو 
باعث  این مسئله  بود که  اروپا  بزرگان  با  روسیه 
با  ایران،  ملی  تیم  اصلی  مهاجم  دو  تا  می شود 

بهترین بازیکنان قاره سبز دیدار کنند.
مهدی طارمی با پورتو در گروه فوق العاده 
مصاف  به  باید  آنها  است.  گرفته  قرار  دشواری 
اتلتیکو مادرید، لیورپول و میلان بروند. غول های 
بندرنشین  سفیدهای  و  آبی  رقبای  اروپا،  بزرگ 
هستند. پورتو فصل گذشته در گروه آسان تری 
و با حضور سیتی، المپیاکوس و مارسی توانست 
در رتبه دوم جدول ایستاده و راهی مرحله بعد 
شود اما امسال حتی کسب مقام سوم و راهیابی 

به لیگ اروپا نیز دشوار به نظر می رسد.
نخست  شانس  رسد  می  نظر  به  که  پورتو 
باشد،  پرتغال  لیگ  در  قهرمانی  عنوان  کسب 
 2019 سال  قهرمان  اسپانیا،  قهرمان  با  باید 
از  پس  که  بگیرد  قرار  میلانی  و  چمپیونزلیگ 
انگیزه راهی لیگ قهرمانان  از  با کوهی  و  سالها 
اروپا شده است. پس مشخصا گروه B را می توان 

گروه مرگ این مسابقات قلمداد کرد.
در  پورتو  درخشان  نمایش  وجود،  این  با 
تابستان  در  تیم  این  تقویت  و  گذشته  فصل 
و  دست  تیم  آنها  که  دهد  می  نشان  امسال، 
نیستند.  خود  رقبای  سایر  برای  ای  پابسته 
مرحله  تا  قبل  فصل  کونسیسائو  شاگردان 
شکست  تنها  و  کرده  صعود  نهایی  چهارم  یک 
را  کنونی  دوره  قهرمانی  عنوان  مدافع  چلسی، 
به آنها تحمیل کردند. طارمی نیز که بارها قول 
درخشش در فصل جدید را داده، می تواند برابر 

بزرگان اروپا عرض اندام کند.
سردار آزمون با زنیت نیز در گروه دشواری 
پورتو،  به  نسبت  تیم  این  ولی  است  گرفته  قرار 
دارد.  را  اروپا  لیگ  در  حضور  شانس  حداقل 
چلسی مدافع عنوان قهرمانی به همراه یوونتوس 
از مدعیان کسب عنوان  تیمی که همیشه یکی 
هستند.  زنیت  های  همگروهی  بوده،  قهرمانی 
و  است   H گروه  چهارم  تیم  نیز  سوئد  مالمو 
حداقل روی کاغذ نمی توان هیچ شانسی برای 

آنها متصور شد.
البته نکته مهم درخصوص این قرعه، ماندن 
سردار آزمون در زنیت است. از ماه های گذشته 
شایعات زیادی پیرامون جدایی این مهاجم ایرانی 
دید  باید  و  منتشر شده  اروپایی  های  رسانه  در 
تکلیف او چه می شود. نکته جالب اینکه سردار 
که  رود  می  اروپایی  بزرگ  تیم  دو  مصاف  به 
مهدی طارمی در فصل گذشته دروازه هر دوی 

آنها را باز کرده است. 
در  یوونتوس  برابر  رفت  بازی  در  طارمی 
استادیوم دراگائو پورتو به شزنی گل زد و در بازی 
برگشت نیز یک پنالتی گرفت. او مقابل چلسی 
در دیدار رفت محروم بود و در مسابقه برگشت 
آن گل دیدنی و شگفت انگیز را به ثمر رساند. 
حالا هواداران ایرانی امید زیادی دارند که سردار 
در صورت ماندن در زنیت، بتواند مقابل این دو 
دیگر  جالب  نکته  بدرخشد.  اروپایی  بزرگ  تیم 
اینکه آزمون سابقه گلزنی به اتلتیکو مادریدی را 

دارد که با طارمی و پورتو همگروه است.
کردن  باز  به  موفق  آزمون  که  صورتی  در 
جالبی  اتفاق  شود،  یوونتوس  و  چلسی  دروازه 
از این  ایرانی رخ می دهد. پیش  بازیکنان  برای 
علیرضا جهانبخش  و  طارمی  مهدی  دایی،  علی 
بودند  شده  چلسی  دروازه  کردن  باز  به  موفق 
به  نیز  طارمی  مهدی  و  کیا  مهدوی  مهدی  و 
می  نیز  آزمون  سردار  بودند.  زده  گل  یوونتوس 

تواند نام خودش را به این لیست ها اضافه کند.
در نهایت باید در فصل جدید و جذاب لیگ 
قهرمانان اروپا، منتظر حضور دو ستاره خط آتش 
تیم ملی در استادیوم های معروف اروپایی باشیم. 
چنانچه طارمی و آزمون هیچ کدام از بازی های 
آنها 10 مصاف سخت  ندهند،  از دست  را  خود 
یوونتوس،  چلسی،  نظیر  هایی  تیم  با  دیدنی  و 
دیدن  دارند.  میلان  و  لیورپول  مادرید،  اتلتیکو 
استمفوردبریج  های  استادیوم  در  آزمون  سردار 
و آلیانز و مشاهده طارمی در ورزشگاه های وندا 
مترو پولیتانو، آنفیلد و جوزپه مه آتزا قطعا جذاب 

خواهد بود.

توافق مالی صورت نگرفت
مسعود ریگی در آستانه جدایی از استقلال

این  با  استقلال  فوتبال  تیم  میانی  هافبک 
باشگاه به توافق مالی نرسید و احتمال جدایی اش 

از جمع آبی پوشان قوت گرفت.
با اعلام مدیرعامل باشگاه استقلال، پیشنهاد 
مالی مسعود ریگی به این باشگاه بیشتر از توان 
مسیر  در  مذاکرات  لذا  و  بوده  آنها  پرداختی 

موفقی پیش نرفته است.
اتفاق  که  صورتی  در  می رسد  نظر  به 
جدیدی رخ ندهد، مسعود ریگی را هم باید یکی 
از بازیکنانی دانست که از این تیم جدا می شود. 
ریگی بعد از قایدی و مطهری، سومین بازیکنی 
بود که بیشترین میزان بازی را در فصل گذشته 

برای آبی پوشان داشت.

تغییر مسیر از قرمز به آبی
قاسمی نژاد به تیم فوتبال استقلال پیوست

مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال شهرخودرو 
با امضا قراردادی دو ساله به تیم استقلال تهران 

پیوست.
با  را  قراردادش  که  نژاد  قاسمی  امین 
مسئولان  با  و  بود  کرده  فسخ  شهرخودرو  تیم 
امروز  بود،  وارد مذاکره شده  باشگاه پرسپولیس 
پنجشنبه از طریق مدیر برنامه هایش با باشگاه 
قاسمی  شد.  تر  جدی  مذاکرات  وارد  استقلال 
نژاد در حالی به تیم فوتبال استقلال پیوست که 
فرهاد مجیدی در گفتگوی اخیرش با رسانه ها 

اعلام کرد این بازیکن در فهرست او نیست.

هایجک بزرگ استقلال از پرسپولیس در قلب پایتخت
با چرخش 180 درجه ای؛ قاسمی نژاد 

آبی پوش شد
گذشته  فصل  مهاجم  نژاد  قاسمی  امین 
که  او  گذاشت  پشت سر  را  عجیبی  روز  پدیده، 
تن کند، در  بر  قرمز  لباس  امروز  بود عصر  قرار 
این  بررسی داستان  برای  آبی پوش شد.  نهایت 
فصل  زمستانی  انتقالات  و  نقل  به  باید  بازیکن 
قبل بازگردیم. جایی که او مورد توجه استقلال 
قرار گرفت و فرهاد مجیدی روی جذب مهاجم 

فصل قبل پدیده اصرار زیادی داشت.
داشت  زیادی  تمایل  نیز  بازیکن  این  خود 
در  حتی  نژاد  قاسمی  بشود.  استقلال  راهی  تا 
استقلال  باشگاه  راهی ساختمان  چندین جلسه 
شد و تنها منتظر صدور رضایت نامه اش از سوی 
باشگاه پدیده بود. اما تغییرات مدیریتی در این 
و  استقلال  مدیران  تا  شد  باعث  مشهدی  تیم 
تا  که  نژادی  قاسمی  و  نرسند  توافق  به  پدیده 
چشم  انتقالات  و  نقل  مهلت  های  ثانیه  آخرین 
جمع  در  بود،  اش  نامه  رضایت  صدور  انتظار 

مشهدی ها ماندگار شد.
انتظار می رفت که  پایان فصل گذشته،  با 
قاسمی نژاد یکی از اهداف اصلی نقل و انتقالاتی 
فرهاد مجیدی برای لیگ بعدی باشد. اما خبری 
بازیکن  این  برای جذب  ها  استقلالی  مذاکره  از 
قاسمی  خود  سرانجام  اینکه  تا  نشد  ساله   34
نژاد موفق شد برگه فسخ قراردادش را از پدیده 

بگیرد.
بازیکن  یک  به  نژاد  قاسمی  شدن  تبدیل 
آزاد، هواداران استقلال را بیش از پیش امیدوار 
کرد که این بازیکن به خواسته فصل گذشته اش 
برسد و این بار دیگر لباس آبی را بر تن کند. اما 
پیش  روز  دو  تمرین  حاشیه  در  مجیدی  فرهاد 
استقلال صراحتا اعلام کرد که این بازیکن جایی 

در لیست او ندارد.
گفته های سرمربی آبی پوشان باعث شد تا 
باشگاه پرسپولیس برای جذب این بازیکن دست 
به کار شود. مذاکرات سرخپوشان با مدیربرنامه 
آمیز  موفقیت  پدیده  فصل گذشته  مهاجم  های 
بود و او روز گذشته با پرسپولیسی ها به توافق 
رسید و حتی قرار بود دو طرف امروز به صورت 

رسمی این انتقال را اعلام کنند.
اما تماس های شب گذشته استقلالی ها و 
فرزاد مجیدی با قاسمی نژاد، به یکباره همه چیز 
را تغییر داد. پس از اینکه فرهاد مجیدی متوجه 
شد که قاسمی نژاد قراردادش را با پدیده فسخ 
کرده و این باشگاه نیازی به پرداخت هزینه برای 
جذب او ندارد، از مدیران تیم درخواست کرد تا 
با این بازیکن وارد مذاکره شده و او را از رفتن به 

پرسپولیس منصرف کنند.
مهیای  چیز  همه  پنجشنبه  روز  عصر  تا 
حتی  بود.  پرسپولیس  به  نژاد  قاسمی  پیوستن 
طبق  نیز  سرخپوشان  مدیرعامل  سمیعی  جعفر 
قرار قبلی که با قاسمی نژاد و مدیربرنامه هایش 
داشت، راهی دفتر این باشگاه شد اما انتظار چند 
ساعته او و سایر خبرنگارانی که مقابل ساختمان 
باشگاه حضور داشتند، بی نتیجه بود و خبری از 
قاسمی نژاد نشد تا سمیعی نیز دفتر محل کار 

خود را ترک کند.
در همان زمان استقلالی ها مدعی شدند که 
موفق به جلب نظر قاسمی نژاد شده اند و او تا 
ساعاتی دیگر وارد دفتر باشگاه شده و قراردادش 
فرزاد  از گذشت دقایقی،  امضا می کند. پس  را 
مجیدی کمک سرپرست باشگاه به همراه احمد 
مددی مدیرعامل و فرهاد مجیدی سرمربی آبی 
منتظر  و  شده  باشگاه  ساختمان  وارد  پوشان 

حضور قاسمی نژاد شدند.
این بازیکن نیز سرانجام به همراه مدیربرنامه 
هایش وارد دفتر محل باشگاه استقلال شد و پس 
از مذاکره با احمد مددی و فرهاد مجیدی، با آنها 
به توافق رسید و قرارداد 2 ساله خود را با آبی 
پوشان به امضا رساند تا بالاخره و پس از کش و 

قوس فراوان راهی استقلال شود.
خود  قلبی  تمایل  به  نژاد  قاسمی  امین 
را  استقلال  پیراهن  بالاخره موفق شد  او  رسید. 
بر تن کند اما برای رسیدن به این موضوع، روز 
عجیبی را پشت سر گذاشت. او قرار بود عصر پنج 
شنبه با حضور در ساختمان باشگاه پرسپولیس، 
کنار جعفر سمیعی ایستاده و با در دست داشتن 
اما پس  این تیم شود  پیراهن پرسپولیس راهی 
از سوی استقلالی ها و  از برقراری تماس هایی 
او راهی این باشگاه  بازیکن،  هایجک کردن این 
شد و قراردادش را با آبی پوشان به امضا رساند.

خلا بزرگ در ترکیب پرسپولیس برای فصل آینده
تدبیر گل محمدی چیست؟

هنوز  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
نتوانسته جای خالی دو بازیکن گلزن خود برای 

فصل آینده را پر کند.
نمایندگان  از  یکی  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
نقل  فصل  در  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  ایران 
از  را  خود  گلزن  مهره  دو  تابستانی  انتقالات  و 
مناسبی  جانشین  نتوانسته  هنوز  اما  داد  دست 
برای آنها پیدا کند. احمد نوراللهی هر چند یک 
هافبک میانی بود اما بهترین گلزن سرخ ها در 
راهی  فصل  پایان  از  پس  او  بود.  بیستم  لیگ 
امارات شد تا برای تیم شباب الاهلی بازی کند. 
که سهم  نیز  مهاجم سرخپوشان  مغانلو  شهریار 
مهمی در موفقیت پرسپولیس داشت پس از آنکه 
را کسب  پرتغالی  باشگاه  مالی  رضایت  نتوانست 
کند سرنوشت خود را به دست سپاهان سپرد تا 
زردهای اصفهانی با ترفندهایی که داشتند زمینه 

حضورش در این تیم را فراهم کنند.
هواداران  گلزن  بازیکن  دو  این  جدایی  با 
دو  محمدی  گل  که  دارند  انتظار  پرسپولیس 
بازیکن خوب را جایگزین آنها کند اما تاکنون این 
اتفاق رخ نداده است. قرار بود امین قاسمی نژاد 
به پرسپولیس بیاید اما او هم مسیرش را تغییر 
داد و در آخرین لحظات راهی تیم استقلال شد.

باید منتظر بود و دید که آیا گل محمدی 
می تواند با توجه به وضعیت کساد بازار مهاجمان 
خوب و گلزن در فوتبال ایران بازیکنی را به جمع 
شاگردانش اضافه کند یا به سمت بازیکنان گلزن 

خارجی خواهد رفت.

ادعای جدید النصر: فیفا از پرسپولیس حمایت می كند
چند روز پس از جلسه استماع برای رسیدگی 
نیمه  بابت  پرسپولیس  از  النصر  پرونده شکایت  به 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا 2020، ایمان حسین پور 
این  به  پرسپولیس  باشگاه  حقوقی  کمیته  مسئول 

ماجرا پرداخته است.
 النصر با وکلای بین المللی وارد کار شد

از  نمایندگانی  داشتیم،  ما  که  ای  جلسه 
بود  مشخص  و  نماینده(   5( داشتند  حضور  النصر 
که خیلی برایشان اهمیت دارد که نتیجه را تغییر 
بدهند. از سمت پرسپولیس هم، علاوه بر بنده آقای 
باشگاه  الملل  بین  امور  مسئول  حسینی  امیرعلی 
و  هستند_  ورزشی  حقوقدان  یک  خودشان  _که 
برادران  باشگاه  حقوقی  کمیته  اعضای  از  تن  دو 
ملایی حضور داشتند که این عزیزان هم در مباحث 
دفاعیات  بودند.  کرده  ما کمک  به  خیلی  تحقیقی 
باشگاه  ایران و در  بود که داخل  افرادی  ما توسط 
النصر از طریق وکلای  اما تیم  پرسپولیس هستند 
بین المللی تلاش کرده بود که نتیجه را تغییر دهد. 
پنل داوری سه نفره بود و دو منشی حضور داشتند 

و نمایندگانی هم از ای اف سی حضور داشتند.
 ادعای ما از سوی دادگاه پذیرفته می شود

نتیجه  کردند  تلاش  خیلی  النصر  نمایندگان 
را به نفع خودشان تغییر دهند اما دفاع ما قوی تر 
به  انشالله  ورزش،  دیوان  توسط  صادره  رای  و  بود 
نفع پرسپولیس خواهد بود. النصر به دنبال جریمه 
آسیایی  پاداش  بتواند  تا  است  پرسپولیس  کردن 
که  است  این  آنها  ادعای  بگیرد.  پرسپولیس  از  را 
باید  بازی  و  داشته  غیرمجاز  بازیکن  پرسپولیس 
با مستندات نقل و  اما دفاعیات قانونی  3-0 شود. 
انتقالاتی، توسط ما ارائه شد و فکر کنم پنل داوری 
صحبت های مطرح شده از طرف ما را پذیرفته شده 

باشد و رای صادره به سود پرسپولیس باشد.
 وکلای النصر عصبانی شده بودند

نمایندگان  و  بود  ما  نفع  به  جلسه  فضای 
استدلال  می دیدند  وقتی  و  بودند  عصبانی  النصر 
هایشان از طرف ما پاسخ داده می شود، شاید باور 
نمی کردند از تیمی که داخل ایران است و اغلب 
در پرونده های حقوقی بازنده بوده و تیم حقوقی 

هم کاملا بومی بوده، پاسخ تمام صحبت هایشان 
که  خوبی  دفاع  بودند.  عصبانی  کاملا  می دهد  را 
حقوقی  کمیته  اعضای  و  حسینی  آقای  کمک  با 
و  می کند  ما  نفع  به  را  نتیجه  شد،  انجام  باشگاه 
است،  رای  اعلام  زمان  که  شهریور   9 امیدوارم 
که  نتایجی  از  بتوانیم  ما  و  باشد  ما  نفع  به  رای 
و  کرده  آورده، حمایت  به دست  پرسپولیس  تیم 

آن را تثبیت کنیم.
 تمام پاسخ های ما مستند بود

باید  عربستانی  های  رسانه  شایعات  درباره 
آن  ابلاغ  منتظر  ما  و  نشده  ابلاغ  رای که  بگویم، 
هستیم. اما فضای جلسه کاملا به نفع پرسپولیس 
ما  شد،  ارائه  ها  آن  سوی  از  که  نکته  هر  و  بود 
نقل  به  پاسخ دادیم. یک بحث  قوانین  به  مستند 
به  مستند  ما  که  می کرد  پیدا  ارتباط  انتقالات  و 
یک  و  دادیم  پاسخ  فیفا  انتقالات  و  نقل  قوانین 
ما  که  بود  مربوط  انضباطی  کمیته  به  هم  بحث 
پاسخ  فیفا  انضباطی  کمیته  نامه  آیین  به  مستند 
ادعایی  مورد  زمانی  بازه  در  که  گفتیم  و  دادیم 

قسمت  یک  است.  نبوده  بسته  ما  پنجره  النصر، 
هم مربوط به قوانین ای اف سی بود.

 می گفتند فیفا از پرسپولیس حمایت می کند
دیوان  در  و  بود  جدید  برخی  آنها  ادعای 
بررسی  قابل  جدید  ادعای  اصلا  ورزش  عالی 
ادعای  به  می خواهد  ورزش  عالی  دیوان  نیست. 
قبلی که در ای اف سی رسیدگی شده، رسیدگی 
حاشیه  دارند  قصد  عربستانی  های  رسانه  کند. 
نفع  به  بازی  پارتی  که  کنند  وانمود  و  سازی 
گفتند  جلسه  در  آنها  می شود.  انجام  پرسپولیس 
هم  ما  می شود؟  حمایت  پرسپولیس  از  چرا  که 
فدراسیون  هم  پرسپولیس،  هم  شما  که  گفتیم 
فوتبال ایران، هم ای اف سی و هم فیفا را متهم 
پرسپولیس  از  فیفا  دارد  دلیلی  چه  می کنید؛ 
می کند.  حمایت  قوانینش  از  فیفا  کند؟  حمایت 
ما با استدلال هایمان نمایندگان النصر را متوقف 
حاشیه  این  بودند.  عصبانی  شدیدا  آنها  و  کردیم 
سازی به خاطر این است که بگویند دادگاه عالی 

ورزش قصد دارد از پرسپولیس حمایت کند.
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